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Årsmöteshandlingar 2024 

Förbundsstyrelsen föreslår att stämman beslutar  
• att avslå motionen och anse motionen besvarad 

 

YTTRANDE MOTION 4 
Lokalfrågan 
 

 
Motionärernas förslag  
• Att förbundsstämman beslutar att styrelsen ska tillsätta en arbetsgrupp för 

att ta fram en plan samt genomföra planen. 
• Att förbundsstämman beslutar att styrelsen ska tillse att arbetsgruppens 

deltagare representerar de olika distrikten eller regionerna. 
• Att förbundsstämman beslutar att styrelsen ska inom 30 dagar från 

konstituerande möte offentligt publicera arbetsgruppens plan. 
• Att förbundsstämman beslutar att arbetsgruppen ska löpande varje kvartal 

offentligt publicera status för pågående arbete 
• Att förbundsstämman beslutar att styrelsen ska i plan och löpande 

rapportering identifiera och inkludera relevanta KPIer. 
 
 
 
 
 
 
 
Förbundsstyrelsens yttrande 
Det pågår kontinuerliga samtal med beslutsfattare i många frågor inte minst 
gällande lokaler och anläggningar. Ett av dessa möten var i januari 2023 mellan 
SB&K och Marina Högland Förvaltningschef/idrottsdirektör på Idrottsförvaltningen i 
Stockholm samt Clara Lindblom, Bostad- och fastighetsborgarråd i Stockholm stad. 
Där SB&K presenterade vår syn på avsaknad av arena för våra idrotter samt våra 
lokala föreningars behov av lokaler för deras verksamheter i Stockholmsområdet.  
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Det arbete som Stockholms Budo & Kampsportsförbund påpekat under åren är väl 
förankrade hos Stockholms Idrottsförvaltning. Utmaningen är att det finns fler 
idrottsförbund och det är en stor avsaknad av idrottsytor, lokaler, planer etc. 
 
För att hitta en annan vinkel i diskussionerna med Stockholm stad och Stockholms 
Idrottsförvaltning presenterade SB&K en minivariant av omvärldsanalys. 
 
Med exempel som Fight for Peace akademi i London, satsningen i Köpenhamn (finns i 
anläggningsguiden) samt hur man i Oslo avsatt medel för att starta ett center med 
kampsport har de tillsammans kunnat förklara den sociala nyttan för samhället. Här 
skulle SB&K kunna vara med som kvalitetssäkring av verksamheten av de lokala 
föreningarna som skulle vara verksamma i framtida akademier i Sverige. 
 
I Göteborg pågår just en sådan diskussion mellan SB&K och Gårdstensbostäder som 
håller på att bygga en lokal för att inhysa bland annat kampsportsföreningar. Där 
SB&K skulle kunna vara med och verka för kvalitetssäkring av verksamheten med de 
föreningar som tillhör SB&K. Stockholms Idrottsförvaltning och Stockholm stad anser 
att detta upplägg är intressant och dialog pågår nu om en specifik lokal i Järva. 
 
Det som vi fick fram i diskussionerna var att den sociala nyttan är en politisk 
prioritering som är högst upp på agendan. Som exempelvis regeringens satsning via 
RF på Idrottsklivet. En satsning med 100 miljoner per år i tre år.  
 
Om SB&K kan presentera resultat som exemplen Fight for Peace i London, så skulle 
det generera en annan politisk prioritering under kommande år. SB&K skulle då ta ett 
större ansvar för etablering av akademier, där flera föreningar skulle medverka. Det 
var en mycket intressant öppning och skulle i så fall kunna synkroniseras med vår 
satsning Hjärta i samhället - en del av Idrottsklivet. 
 
SB&K har, i och med Hjärta i samhället, startat i gång ett tiotal föreningar i 
Stockholm, Göteborg, Helsingborg, Kristianstad, Örebro, Malmö och Växjö med just 
social inriktning. Till satsningen har SB&K beviljats ett forskningsprojekt av BRÅ 
(Brottsförebyggande rådet) tillsammans med Södertörns Högskola under två år 
(2024–2026). Forskningsprojektet går ut på att mäta sociala effekter och 
samhällsnytta i samband med våra idrotter och lokala verksamheter. 
 
Det står klart att den sociala nyttan är en av flera viktiga nycklar för att hitta nya 
lokaler till kampsport.  
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En strategi som vuxit fram är att SB&K skulle kunna vara med och utveckla flera 
akademier på kort sikt och ur ett längre perspektiv kunna starta process för egna 
arenor. En strategi med både ett kort och ett längre perspektiv gällande anläggning. 
SB&K:s analys är att vi har varit för dåliga på att beskriva vad svensk kampsport 
(SB&K) står för. Detta problem framkommer i samtliga frågor om lokaler och även i 
uppbyggnad av framtida kommersiella intäkter till bland annat elitutveckling. 
 
Det är inte antal möten som avgör tillgång till fler lokaler eller en framtida arena. Det 
är själva innehållet som måste specificeras och kvalitetssäkras, oavsett om vi skall 
börja sälja in sponsring eller förhandla om lokaler eller akademier. 
 
Det tar tyvärr tid men utan en ordentlig grund och paketering kommer vi inte att 
komma framåt i dessa frågor. 
 
Vi anser att motionen om att bilda en arbetsgrupp med distrikt och regioner är bra 
men allt för tidigt på agendan. Innan SB&K har avslutat uppbyggnaden av paketering 
av våra idrotter och samhällsnytta: 
 

• Värdegrund 
• Hållbarhet - beskrivning av organisation och idrotter på ett trovärdigt sätt. 
• Varumärket - hur ser paketering ut, hur ser omvärlden på oss, vilka är våra 

största tillgångar? 
 
Vi har under 2023 varit i möten om kampsport och anläggning i Gårdsten, Borlänge, 
Huddinge tillsammans med Stockholm stad, RF-SISU Stockholm, RF-SISU Skåne, RF-
SISU Västra Götaland. Anläggningsguiden har skickats ut till alla kommuner. Den 
respons vi fått har varit positiv.  
 
I föreslagen budget finns det tillsatt 200 000 kronor för att arbeta med 
anläggningsfrågan. 
 
Vi håller med om att det krävs en bättre kommunikation om hur arbetet fortlöper. Vi 
har numera ett infobrev en gång i månaden och där kan styrelsen ha en 
rapportpunkt. 
 
Sammanfattningsvis anser SB&K:s styrelse att det redan pågår ett arbete i linje med 
motionärens önskemål. Vidare anser SB&K:s styrelse att nuvarande arbete och 
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insatser i projektet Hjärta i samhället – en del av Idrottsklivet bör ses som en 
förlängning av anläggningsfrågan där frågor rörande kampsport och tillgång till 
anläggning förenas. Därmed anser styrelsen motionen vara besvarad.    
 



  

Motion till Svenska Budo & Kampsportsförbundet 2024-01-10 

 
Lokalfrågan 

 
 

Bakgrund 

 
Föregående årsmöte motionerade Stockholms Budo & Kampsportsförbund 
i frågan. Enligt årsmötesprotokollet beslutades i enlighet med styrelsens 
yttrande om motionen. 
 
Styrelsen yttrande var 
 

 att avslå motionärens yrkande på ett årligt anslag på 300 000 kr 
 att bifalla motionärens yrkande om att göra anläggningsfrågan till ett 

prioriterat område genom att ge förbundsstyrelsen i uppdrag att 
tillsätta en arbetsgrupp 

 att ge arbetsgruppen i uppgift att arbeta fram strategier och 
aktiviteter för ett långsiktigt strategiskt arbete med anläggningsfrågan 

 
I yttrandet motiverades avslag på det årliga anslaget med att det i budget 
redan fanns avsatt pengar för arbetet som behövs göras. 
 
Nu ett år senare kan vi konstatera att inget hänt. Inget arbete har utförts. 
Ingen arbetsgrupp finns. Inga medel har förbrukats. Inga resultat finns. 

 
Motivering 
 
Anläggningsbristen för idrotten i allmänhet, och kampsporterna i synnerhet, är en 
väl dokumenterad fråga vid det här laget. Kampsportsrapporten 2019 slog fast att 
kampsporterna är oproportionerligt eftersatta från samhällets sida, när det gäller 
att ordna lokaler för våra verksamheter.  
 
Det gäller både lokaler anpassade för träning på klubbnivå såväl som för tävling 
på arenanivå.  
 
För RF-Sisu Stockholm är detta högt upp på priolistan, och även på riksnivå har 
man slagit fast att anläggningsfrågan är ett av idrottens mest prioriterade 
områden:  
 
”Bristen på idrottsanläggningar och andra idrottsytor är akut i vår region. Oavsett 
idrott är anläggningsfrågan den viktigaste frågan och största hindret för att fler 
barn och unga ska kunna vara idrottsaktiva i Stockholm.” (RF-Sisu Stockholm, 9 
december 2022) 
 
”Ett brett utbud av tillgängliga aktivitetsytor är en förutsättning för all idrott. Att 
bevara, utveckla och skapa nya anläggningar och idrottsmiljöer är därför viktigt för 
hela idrottsrörelsens utveckling.” (RF, 15 november 2022) 
 
Kampsport sammantaget är en av de största idrotterna i Sverige som saknar 



  

anpassade kommunala anläggningar. Det finns några bra undantag, men vi har 
en lång väg kvar, och det går alldeles för långsamt.  
Idag kan våra idrotter inte växa. Det blir för tufft och för dyrt att driva klubb, 
klubbar tvingas lägga ner, det blir svårare att arrangera tävlingar, med mera. 
 
Distrikt Stockholms Budo & Kampsportsförbund har drivit frågan om 
anläggningsbristen i flera år och jobbat aktivt för att nå fram till beslutsfattare, 
framför allt för Stockholmsdistriktet. Men frågan är större än så. Den är relevant 
för hela landet och alla våra idrotter på olika sätt, särskilt i storstäder. 
 
Så även om vi lyckats få anläggningsfrågan högt upp på dagordningen i 
RF/Stockholm kan vi inte vila där och förlita oss på att dom kommer driva frågan i 
detalj för våra verksamheter. Andra förbund i liknande situationer är betydligt mer 
högljudda och professionella i sin lobbyverksamhet. 
 
Även vi i SB&K måste börja ta denna fråga på högsta allvar. Det är en 
förutsättning för våra idrotters framtid. Frågan måste alltså prioriteras betydligt 
mer och tilldelas resurser och uthållighet över mandatperioder. 
 

 
Bedömning 

 
Då styrelsen uppvisat en oförmåga att genomföra vad årsmötet beslutat vill vi att 
årsmötet återigen fattar beslut i samma ärende. 
 

 
Förslag till beslut, yrkande 

 
Vi yrkar på att anläggningsfrågan blir ett prioriterat område för SB&K på riksnivå.  
Detta ska ske genom att avsätta resurser i budgeten över en period om 3-5 år, 
med ett årligt anslag om minst 300 tkr som ska användas för ett aktivt 
påverkansarbete gentemot beslutsfattare. 
 
Gruppen bör ha representanter från distrikten och/eller från olika regioner, då 
organisationen ser olika ut i olika städer och kommuner. Då kan man jobba 
lokalt, utbyta erfarenheter, och sammanställa nationellt vid behov.  
Vi bör också skapa samtal och samarbeten med övriga kampsporter och 
förbund som har en liknande situation. Detta för att skapa större tyngd åt våra 
krav. 
 
Förslag till beslut: 
 

- Att förbundsstämman beslutar att styrelsen ska Tillsätta en arbetsgrupp för 
att ta fram en plan samt genomföra planen.  

- Att förbundsstämman beslutar att styrelsen ska tillse att arbetsgruppens 
deltagare representerar de olika distrikten eller regionerna. 

- Att förbundsstämman beslutar att styrelsen ska inom 30 dagar från 
konstituerande möte offentligt publicera arbetsgruppens plan. 

- Att förbundsstämman beslutar att arbetsgruppen ska löpande varje kvartal 
offentligt publicera status för pågående arbete 

- Att förbundsstämman beslutar att styrelsen ska i plan och löpande 



  

rapportering identifiera och inkludera relevanta KPIer.  

 
 
 
 
 
 
 
 

Wuzuquan Nacka IF 

Svenska Kung fu & Wushuförbundet 

Stockholms Budo & Kampsportsförbund 

Stockholms Wushu & Kung fu IF 

Svenska Allstyleförbundet 

Södermalsms Shaolinförening 


